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Geacht college, 
 
De gebiedsgerichte aanpak van het Ulvenhoutse Bos heeft als doel om de 
natuurdoelstellingen binnen dit N-2000 gebied te behalen. De ecologische autoriteit geeft 
aan dat extra maatregelen nodig zijn om verdere verslechtering van het N-2000 gebied 
Ulvenhoutse Bos te voorkomen. Type maatregelen waaraan gedacht wordt, gaan onder 
andere over het verbeteren van de waterhuishouding, het verminderen van de 
stikstofdepositie en het reguleren van recreatie. Het rapport ‘natuur en recreatie in balans’ 
laat onder andere zien welke maatregelen genomen moeten worden tussen recreëren en 
bescherming van de natuur. 
 
Dat het Ulvenhoutse Bos zo snel mogelijk hersteld en versterkt moet worden, staat niet ter 
discussie. Tegelijkertijd is de Brabantse VVD wel van mening dat maatregelen een bijdrage 
moeten leveren aan de gestelde doelen en vindt de VVD dat goed geluisterd moet worden 
naar de ideeën en zorgen van omwonenden. 
 
De VVD heeft hierover de volgende vragen; 
 
1) Is Gedeputeerde Staten het met de VVD eens dat maatregelen effect moeten hebben op 

gestelde doelen? 
2) Aan welke extra maatregelen denkt Gedeputeerde Staten om het Ulvenhoutse Bos te 

herstellen en te versterken? 
3) Op welke wijze dragen de maatregelen bij aan de doelen en op welke termijn zijn 

effecten te verwachten? 
4) Is Gedeputeerde Staten voornemens om honden uit het Ulvenhoutse Bos te weren en zo 

ja; hoe verhoudt zich dat tot de depositie afkomstig van buiten het Ulvenhoutse Bos  
(32 % landbouw, 43% België en depositie van de snelwegen A27 en A58). 

5) Op welke wijze zijn of worden omwonenden betrokken bij de ontwikkeling van de extra 
maatregelen binnen de gebiedsgerichte aanpak? 

6) Is bij GS bekend welke ideeën en zorgen leven bij de inwoners als het gaat over de extra 
maatregelen en zo ja wat zijn die zorgen? 

7) Hoe worden zorgen en ideeën van omwonenden meegenomen in het verdere proces en 
hoe krijgen die een plek in de gebiedsgerichte aanpak? 
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